
Skellefteå Bridgeklubb
Styrelsemöte: 2022-11-16 Distr: anslagstavla, hemsida och ordf.
Deltagare: Eva-Britt Blomkvist, Lars-Göran Blomkvist, Berith Markstedt, Torbjörn Utterström, Nille,
Lars Bode’n, Kurt Eklund

1 Mötet öppnas: Ordförande för mötet var Eva-Britt som hälsade samtliga välkomna och förklarade
mötet öppnat.

2 Dagordning: Mötet godkände den föreslagna dagordningen.

3-4 Val av sekreterare och justerare: Till mötessekreterare valdes Kurt, och till justerare valdes
Eva-Britt och Nille.

5 Genomgång av föregående protokoll: Inga utestående punkter och lades till handlingarna.

6 Kassören har ordet: Vårt kapital har minskat under året.

7 Lag-serie efter jul: Vi kör en lagserie där man anmäler parvis första serien till våren. Vi sätter ihop
så jämna lag som vi kan.
Torsdagar? Det börjar gå lite bättre med folk. Så vi fortsätter med det.
Söndagar? Vi fortsätter med detta.

8 Skinktävling i december:
Onsdag 14, Torsdag 15 december spelar vi skink barometer. Roger fixar skinkor.

9 Rapport Div 3 och Oktoberträffen: Lite plus gick vi på detta, men mycket ideellt arbete.

10 Dyrare administrationsavgift från 1 januari 2023:
Inom parentes nuvarande avgift.
Brons: Partävling: 5.00 kr/spelare (3.50:-)
Lagtävling: 1.65 kr/match och bricka matchen omfattar (1.15:-)
Silver: Partävling: 10.00 kr/spelare (7.00:-)
Lagtävling: 2.00 kr/match och bricka matchen omfattar (1.30:-)

Vi tänker ta upp frågan på årsmötet, styrelsen tycker det är dax att höja spel avgiften på grund av
höjda administrationsavgifter.

11 Städ: Det är 3 stycken i städgruppen, det rullar på. Dom klagar på dammsugaren.

12 Övriga frågor:
Förlängning av ledstång är påpekad, och kommer att åtgärdas inom kort hoppas vi.
Årsmöte blir den 15 februari, vi har ingen valberedning.
Mellandags bridge spelas den 28 december och spelas som höst-silver, med priser.

13 Nästa möte: 2022-01-29, kl: 17:00

14 Mötet avslutas: Ordförande förklarade mötet avslutat.

Mötesordförande Mötessekreterare Justeraras

Eva-Britt Blomkvist Kurt Eklund Nille


